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DISPOSITION OF AGM 2025 ACTION RESOLUTIONS  
 

 

# Member Resolutions Dispo. 

M-1 

2025 
RTANL 

 

That ACER-CART engage with Members of Parliament to advocate for the reinstatement 
of the position of Minister for Seniors. 
 
Que l’ACER-CART collabore avec les membres du Parlement afin de plaider en faveur 
du rétablissement du poste de ministre chargé des personnes âgées. 
 

 

M-2 

2025 
RTANL 

 

That ACER-CART be charged with using Canadian resources and sources for all 
business conducted by ACER-CART. 
 

Que l’ACER-CART soit chargée d’utiliser les ressources et les sources canadiennes 

pour toutes les activités menées par l’ACER-CART. 

 

 

M3 

2025 
RTANL 

 

That ACER-CART make an official statement in support of Canadian sovereignty. 
 

Que l’ACER-CART fasse une déclaration officielle en faveur de la souveraineté 

canadienne. 

 

 

E1 

2025 
Health 

That ACER-CART actively advocate for the reinstatement of the position of Minister for 
Seniors as a full Cabinet appointment. 
  

 



  

Que l’ACER-CART plaide activement pour le rétablissement du poste de ministre des 
Aînés en tant que nomination ministérielle à part entière. 

 

E2 

2025 
Health 

That ACER-CART strongly encourages Members to actively advocate for the 
reinstatement of the position of Minister for Seniors as a full Cabinet appointment. 
 

Que l’ACER-CART encourage fortement les membres à plaider activement pour le 

rétablissement du poste de ministre des Aînés en tant que poste à part entière au sein 

du Cabinet. 

 

 

    

    

 


